
P R O T O K Ó Ł   Nr V / 2007 
 

obrad V sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 
odbytej w dniu 22 lutego 2007 roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2 %).  
 
Nieobecny usprawiedliwiony: 
1. Marek Czwordon 
 
W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 
 

Porządek obrad 
 
 1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad.  
 2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej. 
 3. Wybór sekretarza obrad V sesji Rady Miejskiej. 
 4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej.  

   5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
       międzysesyjnym. 
   6. Sprawozdanie Burmistrza o realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
       z wykonania uchwał Rady. 
   7. Interpelacje i zapytania radnych. 
   8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów.  
   9. Podjecie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XXXVIII/314/2006 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 21 wrze- 
    śnia 2006 roku w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy  

           Ostrzeszów na lata 2006 – 2015, Plan Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Ostrze- 
           szów na lata 2006 – 2015 i Strategii Promocji Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata  
           2006- 2015 (nr 13/2007) 
       b) procedury uchwalenia budżetu oraz rodzajów i szczegółowości materiałów    
           informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu (nr 14/2007)  
 10. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2007 rok 
 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 12. Sprawy różne i informacje 
 13. Zakończenie 
  
Do punktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady V sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   

 
Do punktu 2-go Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                         Wniós ł o przyjęcie do porządku obrad punktu 9 z 2 podpunktami - dwóch  
                         projektów uchwa ł w sprawie  
 

a) zmiany uchwały Nr XXXVIII/314/2006 Rady Miejskiej Ostrzeszów  
    z dnia 21 września 2006 roku w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii    
    Rozwoju Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2006 – 2015, Plan Rozwoju  

 



    Lokalnego Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2006 – 2015 i Strategii   
    Promocji Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2006- 2015 (nr 13/2007) 

                   b) procedury uchwalenia budżetu oraz rodzajów i szczegółowości              
                       materia łów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu  
                       (nr 14/2007). 
                       Pozosta łe punkty zmienią numerację.  

                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła zmianę porządku obrad. 
 
Do punktu 3-go Wybór Sekretarza obrad V sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został radny Aleksander Józefiak.  
                         Radny Aleksandr Józefiak wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) wybrała radnego Aleksandra 
                         Józefiaka  sekretarzem obrad V sesji Rady Miejskiej.  
 
Do punktu 4-go Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Jan Góra – sekretarz obrad IV sesji Rady Miejskiej przedstawił  
                       wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do punktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach w okresie  
                         międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,               
                         zwłaszcza  z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz złożył powyższe sprawozdanie. 
                         Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Henryk Mackanić stwierdzić, że wsie naszej gminy nie mają planów  
                         zagospodarowania przestrzennego i nie można na nich  inwestować. 
                         W jaki sposób zostanie rozwiązany problem gdyby znalazł się inwestor. 
 
Do punktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
                         Nie by ło. 
  
 
Do p-ktu 9-go Podjecie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XXXVIII/314/2006 Rady Miejskiej Ostrzeszów 
                             z dnia 21 września 2006 roku w sprawie przyjęcia do realizacji    
                             Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2006 – 2015,  
                             Plan Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2006 –             
                             2015 i Strategii Promocji Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata  
                             2006- 2015 (nr 13/2007) 
                             Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy 
                             przedstawi ł projekt uchwały. 

                       Projekt zosta ł pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury,  
                       Zdrowia i Sportu pod obrady sesji. 

 



                       Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwa ła Nr V/32/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    b) procedury uchwalenia budżetu oraz rodzajów i szczegółowości               

                       materia łów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu 
                       (nr 14/2007)  
                       Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                       Projekt zosta ł pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury,  
                       Zdrowia i Sportu pod obrady sesji. 
                       Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr V/33/2007 stanowi załącznik do protokołu. 
 

Do punktu 10-go Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2007 rok 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały, załączniki 
                           i uzasadnienie. 
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik zapoznał Radę Miejska z uchwałą Nr SO- 
                           25/4-PB/Ka/2006 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 
                           12 grudnia 2006 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu  
                           Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2007 rok   
                           Uchwa ła stanowi załącznik do protokołu. 
                           Rozpatrzenie projektu budżetu na 2007 rok. 
                           Przewodniczący stałych Komisji Rady Miejskiej zapoznali z wnioskami  
                           przekazanymi Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Przestrzegania  
                           Prawa. 
                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Prze-    
                           strzegania Prawa przedstawi ł stanowisko Komisji w sprawie projektu  
                           budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2007 rok  z uwzględnieniem  
                           wniosków zgłoszonych przez stałe Komisje Rady Miejskiej. 
                           Stanowisko stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz ustosunkowanie się do wniosków Komisji  
                           Budżetu i Przestrzegania Prawa, które stanowi załącznik do protokołu. 
                           Radny Henryk Kajser zapytuje: 
                           - czy gmina może finansować remont budynku przy ul. Sportowej, który   
                             jest wydzierżawiony. Czy będzie ogłoszony przetarg na ten remont  
                             i wartość robót 130 tys. zł. 

                     - nie za wszystkich Komisjach mówiło się o zakupie samochodu dla  
                       potrzeb Urzędu Miasta i Gminy. Czy  była zrobiona kalkulacja kosztów, 
                       czy będzie zatrudniony kierowca i czy znikną kilometrówki, 
                     - jak wydatkowane są środki na bezdomne zwierzęta. 

                           Irena Ślęzak – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy wyjaśniła, że budy- 
                           nek stanowi w łasność gminy i gmina może przeprowadzać w nim remonty,  
                           choć budynek jest dzierżawiony przez Stowarzyszenie. 
                           Burmistrz wyjaśnił: 
                           - na planowane 130 tys. zł na remont budynku przy ulicy Sportowej o ile  
                             Rada uchwali będzie zastosowana ustawa o zamówieniach publicznych, 

                     - nie można przymuszać pracowników do wykorzystywania swojego             
                       samochodu na potrzeby gminy,  

                           - zniknie kilometrówka,                             
                           - będzie zatrudniony kierowca, 
                           - utrudnione jest korzystanie ze środków komunikacji państwowej 
                             (likwidowane są połączenia PKS i PKP), 

                     - środki w kwocie 9 tys. zł planowane na bezdomne zwierzęta –  
                       Stowarzyszenie przystępuje do konkursu ofert, środki przekazywane są 
                       kwartalnie, po rozliczeniu poprzedniego kwartału.  

                           Zastępca Burmistrza – staramy się równomiernie gospodarować środkami  

 



                           ochrony środowiska i przeznaczać na zadania najpilniejsze. 
                           Radny Henryk Mackanić zapytuje czy nie należałoby dokonać zmiany  
                           w Strategii dotyczącej budowy sali gimnastycznej w Rogaszycach  
                           ponieważ zmieni się rok budowy. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że w związku z wystąpieniem o środki zewnętrzne  
                           na budowę krytej pływalni musieliśmy dokonać zmian w Strategii. 
                           Józef Czwordon wyjaśnił, że aby otrzymać środki z zewnątrz na budowę  
                           sali gimnastycznej musielibyśmy udowodnić iż sala gimnastyczna będzie  
                           mia ła charakter regionalny. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) uchwaliła budżet Miasta 
                           i Gminy Ostrzeszów na 2007 rok. 
                           Uchwa ła Nr V/34/2007 stanowi załącznik do protokołu. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał Burmistrzowi uchwalony  
                           budżet Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2007 rok do realizacji.  
                           Burmistrz zapewni ł dobre tempo realizacji budżetu w 2007 roku przy              
                           wspó łpracy z Radą Miejską. 
 
Do punktu 11-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz odpowiadając na zapytanie radnego  
                           Henryka Mackanić wyjaśnił, że będą robione plany przestrzennego  
                           zagospodarowania poszczególnych wsi według potrzeb.  
                           Ponadto wydawane są indywidualne decyzje na lokalizację obiektów. 
  
Do punktu 12-go Sprawy różne i informacje 
                          Stanisław Wabnic – Burmistrz poinformował, że wspólnie z Zastępcą Bur- 
                          mistrza byli w Wa łbrzyskiej Strefie Ekonomicznej i uzyskali zgodę na  
                          utworzenie u nas podstrefy, która dysponowałaby 20 ha gruntu – warunki  
                          opracowuje Wydzia ł Promocji i Rozwoju Gminy. 
                          Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza poinformował, że Ostrzeszowska  
                          Lokalna Grupa Działania wystąpiła o środki Leader + i wniosek został  
                          oceniony pozytywnie, możliwe jest uzyskanie środków w kwocie 733 tys.  
                          z ł na projekty miękkie po uzupełnieniu dokumentów do wniosku. 
                          Program dotyczy całego powiatu z wyjątkiem gminy Kobyla Góra. 
                          Radny Ryszard Szymański podziękował za realizację interpelacji dotyczą- 
                          cej zachowania m łodzieży na dworcu PKS w godzinach szczytu (14 - 16) 
                          zg łoszonej na sesji Rady Miejskiej w dniu 1 lutego br.  
                          Irena Ślęzak – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy poinformowała, że  
                          w dniu 15 marca 2007 roku wchodzi w życie ustawa lustracyjna. Zgodnie  
                          z ustawą wszyscy funkcjonariusze publiczni urodzeni przed 1 sierpnia 1972  
                          roku zobowiązani są do złożenia oświadczenia lustracyjnego. 
                          Andrzej Grzyb – Poseł na Sejm RP poinformował, że: 

                    - radni w oświadczeniach majątkowych winni wykazywać otrzymane diety, 
                    - w dniu 13 marca br. odbędzie się posiedzenie Trybunału Konstytucyjnego  

                            w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych po terminie  
                    - nowa ustawa lustracyjna przewiduje iż organy pomocnicze samorządu              
                      będą musiały składać oświadczenia majątkowe (sołtysi, członkowie rad 

                            so łeckich, itd), 
                    - w miesiącu maju br. ma być uchwalona nowa ustawa o planowaniu  
                      przestrzennym, 
                    - mówi się o wyłączeniu z powiatów Inspektoratów Nadzoru Budowlanego  
                      i utworzeniu Okręgowych Inspektoratów Nadzoru Budowlanego, 
                    - dyskutuje się o obowiązkowych ubezpieczeniach upraw i zwierząt przez  
                      rolników, 
                    - Stowarzyszenie w sprawie drogi S-11 ma zadanie dopingować budowę  
                      drogi S-11, zająć się projektem drogi i wykupem terenów pod drogę. 

 



                          Radna Mariola Kozłowska wniosła o dodatkowe punkty świetlne oświetle- 
                          nia ulicznego we wsiach Szklarka Przyg. i Szklarka Myśln. do uwzględ- 
                          nienia przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa po dokonaniu 
                          wizji lokalnych. 
                          Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: 
                          - jesteśmy w trakcie przeprowadzania wyborów w sołectwach. Przeprowa-    
                            dzono wybory w 8 wsiach i wybrano nowych so łtysów we wsiach:  
                            Bledzianów – Andrzeja Bodyła i Zajączkach Sławomira Kobzdę. 
                            Czekają nas jeszcze wybory w 12 wsiach, 
                          - zmieniona termin spotkania Stowarzyszenia w sprawie budowy drogi S11 

                       - ma odbyć się w połowie m-ca marca br., 
                    - radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych, które wraz z PIT-ami 
                      należy złożyć w terminie do 30 kwietnia br. 
                    - kolejna sesja planowana jest na dzień 29 marca 2007 roku. 
           

Do punktu 13-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady IV sesji 
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 3 uchwały. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1230. 
                         

                        Sekretarz  
         obrad V sesji Rady Miejskiej  
 
         mgr inż. Aleksander Józefiak  

 
 
 

 


